
Sdružení přátel Gymnázia 

 v Lipníku nad Bečvou z.s 

 

Sdružení přátel Gymnázia v Lipníku nad Bečvou z.s. (SPGP) vznikl již v roce 1997 jako samostatný, 

neziskový právnický subjekt.  

 

Jedná se o dobrovolné sdružení rodičů, kteří chtějí pro své děti a jejich spolužáky udělat něco navíc a svou 

prací podpořit aktivity gymnázia při plnění jeho poslání. 

 

Od r. 2014 vyšel v platnost nový občanský zákoník. Sdružení se automaticky od 1.1.2014 stalo spolkem.  

 

V listopadu 2015 byly schváleny stanovy spolku a dle usnesení Krajského soudu v Ostravě se od července 

2016 spolek nazývá Sdružení rodičů a přátel gymnázia v Lipníku nad Bečvou, z.s. 

 

Nejvyšším orgánem spolku je shromáždění delegátů, což je tzv. Rada SPGP, která je tvořena zástupci 

rodičů jednotlivých tříd.  

 

Ti jsou zpravidla delegováni na první třídní schůzce a pokračují ve své práci většinou po celou dobu 

studia svých dětí.  

 

Tito zástupci tříd pak vznášejí na jednáních Rady SPGP své připomínky či náměty týkající se činnosti 

spolku, schvalují plánované akce, dotace a roční rozpočet a komunikují s vedením gymnázia.  

 

Komunikace probíhá přes zvolené zástupce tříd  

Zasedání Rady SPGP probíhá v prostorách gymnázia každé čtvrtletí. Činnost ve Sdružení je dobrovolná a 

nefinanční. 

 

Finanční prostředky získává spolek z výtěžku maturitního plesu a od rodičů studentů formou příspěvků.  

 

*příspěvek na školní rok 2023/2024 byl stanoven na výši 400,- Kč 

 

Prostředky ze SPGP pomáhají spolufinancovat nově přijatým studentům Adaptační kurz, kde se poprvé 

poznávají s kolektivem budoucích spolužáků i se zástupci pedagogického sboru.  

Dále peníze z fondu pomáhají spolufinancovat vzdělávací výlety a exkurze, besedy, účast na soutěžích a 

olympiádách i maturitní ples Oktávy. Spolek také podporuje nejednu charitativní akci studentů a gymnázia. 

 

Aktivit, které by nebylo možné realizovat bez spolufinancování SRPG je celá řada.  

 

Které aktivity a v jaké výši budou podpořeny, to záleží každoročně výhradně na množství finančních 

příspěvků, jež se nám podaří vybrat. 

 

 

 

Přeji, žákům a pedagogickému sboru, aby množství vybraných finančních prostředků opět mohlo v co 

největší míře podpořit jejich aktivity. 

 

 

 

Linda Šišková 

Předsedkyně SRPG 
 


